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Традиційно, у п'ятницю, відбувся прийом громадян з особистих питань. На зустріч із
керівництвом міста заздалегідь записалося 17 шепетівчан.

  

Головними питаннями, які порушували шепетівчани, були: виділення житла, виділення
одноразової матеріальної допомоги на лікування, користування прибудинковою
територією, санітарне видалення зелених насаджень та інші.

  

Окрім того, частина мешканців багатоквартирного будинку прийшли до Михайла
Полодюка із проханням про захист. У їхньому будинку знаходиться лічильник
теплопостачання, проте обслуговуюча компанія ТОВ «Шепетівка Енергоінвест»
відмовляється вести лічильник на передбачену чинним законодавством повірку. Дана
компанія є монополістом на ринку послуг теплопостачання, а тому диктує свої умови
мешканцям і їм не залишається нічого іншого як звертатися по допомогу до міської ради.
Керівник пообіцяв посприяти врегулювати дане питання усіма можливими законними
важелями впливу на приватну компанію.

      

Також було звернення мешканців вулиці Судилківська стосовно частково відсутнього
вуличного освітлення. По вулиці минулого року були встановлені сучасні електроопори та
світильники, а відсутність освітлення на декількох стовпах, з'явилася через перегорілі
лампи. Перший заступник міського голови оперативно у ході прийому дав доручення
відповідним службам навести лад із освітленням вулиці.

  

Актив вулиці Чкалова звернувся із проханням допомогти у встановленні безпечного
дитячого майданчика та заблокувати проїзд машин поблизку площадки. Володимир
Вихівський пообіцяв особисто виїхати на місце опісля прийому та вивчити дану ситуацію
на місці, оскільки безпека дитячого дозвілля є пріоритетом для міської влади.
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За результатами прийому 4 шепетівчан написали письмові звернення для вивчення їх
питань та сприяння у вирішенні.
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